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PROTOKÓŁ NR 28/21 
POSIEDZENIA KOMISJI DO SPRAW EDUKACJI, KULTURY, SPORTU  
I ORGANIZACJI POZARZĄDOWYCH RADY POWIATU W GRYFINIE 

z dnia 22 marca 2021 r. 
- zdalny tryb obradowania - 

  
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:45 i trwało do 14:25 w siedzibie Starostwa 
Powiatowego w Gryfinie przy ul. Sprzymierzonych 4. W posiedzeniu udział wzięło  
5 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), Starosta Gryfiński Wojciech Konarski, 
Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar, Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński, Skarbnik 
Powiatu Jolanta Staruk, Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie 
Bożena Stawiarska, Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz, 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień, 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami Arkadiusz Durma. Posiedzenie otworzył, 
stwierdził kworum i obrady poprowadził Przewodniczący Komisji Remigiusz Rzepczak. 
Głównym tematem posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXVI sesję 
Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 28. posiedzenia Komisji do spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji 
Pozarządowych został przedstawiony, stanowi zał. nr 2.  
 
Ad.3 
Protokół nr 27/21 posiedzenia Komisji do spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji 
Pozarządowych z dnia 22 lutego 2021 r. został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.4  Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXVI sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 

I. Sprawozdanie za 2020 rok z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego zatrudnionych w placówkach 
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Gryfiński (druk  
nr 1/XXVI); 
 

- brak pytań; 
 

II. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz sprawozdanie  
z działalności Komendy Powiatowej Policji za 2020 r. (druk nr 2/XXVI); 
 

- brak pytań; 
 

III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania  
z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie za rok 2020 
(druk nr 3/XXVI); 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Dyrektor Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska. 
 
Radny Jerzy Domaradzki zapytał o liczbę pracowników zatrudnionych w domach 
pomocach społecznej na terenie Powiatu Gryfińskiego w 2020 r. Czy w związku z pandemią  
były braki kadrowe? (odpowiedź na pismo znak: BRZ.0012.2.28.2021.MR –  zał. nr 3). 
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Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska 
odpowiedziała, że przygotuje odpowiedź w tym zakresie. Następnie dodała, że nie było 
sytuacji, aby pracownicy zwalniali się z powodu pandemii. Na pewno były braki 
pracowników ze względów na zwolnienia lekarskie, wówczas pracownicy administracyjni 
pomagali w opiece nad mieszkańcami domów.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2021 r. (druk nr 4/XXVI); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 

W tym momencie posiedzenie opuściła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Gryfinie Bożena Stawiarska. 

 
V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przekazania środków 

finansowych na rzecz Policji (druk nr 5/XXVI); 
 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Naczelnik Wydziału Zarządzania 
Kryzysowego Waldemar Derkacz. 

 
Radny Jerzy Domaradzki zapytał, czy samochód służbowy dla Komendy Powiatowej 
Policji w Gryfinie, będzie wykorzystywany do celów służbowych na terenie całego Powiatu, 
czy wyłącznie na terenie Gminy Gryfino. 
 
Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz odpowiedział, że samochód 
będzie wykorzystywany na terenie całego Powiatu Gryfińskiego. Na ten moment nie 
wiadomo jaki będzie to rodzaj samochodu, gdyż uzależnione jest to od zebranych środków 
finansowych na ten cel. Jeżeli wśród samorządów uda się zebrać 50% wartości auta, wówczas 
Komenda Główna Policji dołoży również 50%. Dodał, że gminy również przekazują środki 
finansowe na ten cel. 
 
Przewodniczący Remigiusz Rzepczak powiedział, że zakupiony pojazd wpłynie  
na bezpieczeństwo mieszkańców Powiatu. Projekt uchwały z pewnością jest poparty 
rozeznaniem sytuacji w zakresie dostępnych pojazdów oraz zapotrzebowaniem Komendy 
Powiatowej Policji w Gryfinie, celem utrzymania prawidłowego porządku publicznego. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że na sesji Komendant Powiatowy 
Policji będzie składał informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz 
sprawozdanie z działalności Komendy za 2020 r. i wówczas będzie możliwe zadanie pytań  
w tym temacie.  
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały. 
(4 za; 0 przeciw, 1 wstrz. się). 
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VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wysokości opłat  
za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających 
przeznaczonych lub używanych do uprawiania sportu lub rekreacji z obszarów 
wodnych położonych na terenie powiatu gryfińskiego obowiązujących w roku 
2021 (druk nr 6/XXVI); 

 
Radny Michał Kozakiewicz zapytał, czy zmieniły się stawki w stosunku do tych z 2020 r. 
 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz odpowiedział,  
że minimalnie się zwiększyły, o 1-2 zł, zgodnie z obwieszczeniem Ministra Finansów  
w sprawie maksymalnych opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 
pływających na rok 2021. Stawki podlegają corocznej zmianie i są ogłaszane przez ministra 
właściwego do spraw finansów publicznych w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej 
Polskiej „ Monitor Polski”. 

 
 Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie delegowania radnych  
do prac w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku (druk nr 7/XXVI); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 

W tym momencie posiedzenie opuścił Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego 
Waldemar Derkacz. 

 
VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wystąpienia do Ministra 

Obrony Narodowej o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania 
wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym im. Bohaterów spod Siekierek 
wchodzącym w skład Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Chojnie (druk  
nr 8/XXVI); 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Naczelnik Wydziału Edukacji, 

Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień. 
 
Przewodniczący Remigiusz Rzepczak powiedział, że jak wynika z projektu uchwały szkoła 
pod względem formalnym jest przygotowana do utworzenia oddziału przygotowania 
wojskowego. Utworzenie takiego oddziału przyczyni się do uatrakcyjnienia oferty 
edukacyjnej szkoły.  
 
Radna Aleksandra Misiuna-Gólcz zapytała, czy jest popyt na utworzenie takiego kierunku.  
 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
odpowiedziała, że w ubiegłym roku klasy przygotowania wojskowego zostały wprowadzone 
do ustawy Prawo oświatowe, natomiast Zespół Szkół Ponadpodstawowych w Chojnie od 
wielu lat prowadzi ten profil wojskowy. Przedostatnie dwa lata szkolne, były latami 
certyfikowanymi dla klas, szkoła otrzymywała 80% dofinansowania ze strony Ministerstwa, 
m.in. na realizację strzelnicy. Tak naprawdę obecnie jest to zmiana klas certyfikowanych, 
które za kilka lat będą ulegać likwidacji i będą przekształcane w oddziały przygotowania 
wojskowego.   
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Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
 

IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zamiaru likwidacji 
Technikum Budowlanego im. ppor. Ryszarda Kuleszy w Zespole Szkół 
Ponadpodstawowych w Chojnie, zamiaru przeniesienia kształcenia z Technikum 
Budowlanego im. ppor. Ryszarda Kuleszy do innego technikum w Zespole Szkół 
Ponadpodstawowych w Chojnie oraz zamiaru przekształcenia Technikum 
Zawodowego im. ppor. Ryszarda Kuleszy w Zespole Szkół Ponadpodstawowych 
w Chojnie (druk nr 9/XXVI); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 

W tym momencie posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  
i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień. 

 
X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Gryfinie za 2020 r. (druk  
nr 10/XXVI); 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
XI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie petycji dotyczącej 

zaliczenia Jeziora Strzeszowskiego do strefy ciszy (druk nr 11/XXVI); 
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały. 
(4 za; 1 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
XII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie pozbawienia odcinka drogi 

kategorii drogi powiatowej, poprzez wyłączenie z użytkowania (druk  
nr 12/XXVI); 

 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Naczelnik Wydziału Zarządzania 

Drogami Arkadiusz Durma. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
W tym momencie posiedzenie opuścił Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami 

Arkadiusz Durma. 
 

XIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  
na 2021 rok (druk nr 13/XXVI); 

 
Przewodniczący Remigiusz Rzepczak odnosząc się do proponowanej zmiany w budżecie  
w kwocie 95 000,00 zł w sprawie utworzenia zadania majątkowego pn. „Modernizacja sali 
gimnastycznej przy I LO w Gryfinie”, zapytał czy były wydane zalecenia. 
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Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk odpowiedziała, że sala gimnastyczna wymaga remontu,  
a w 2016 r. zostały również wydane zalecenia przez Sanepid. 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 

XIV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2021-2039 (druk  
nr 14/XXVI); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
XV. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 15/XXVI). 

 
- brak pytań; 

 
Ad.5  Sprawy różne, informacje i wnioski. 
 
Radna Aleksandra Misiuna-Gólcz w nawiązaniu do odpowiedzi Dyrektora Powiatowego 
Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie z dnia 18 marca br. powiedziała, że jest pełna 
obaw. Pani Dyrektor podczas posiedzenia komisji mówiła, że chce rozbudować dział podpałki 
oraz wprowadzić w ofertę wyrób drewnianych zabawek ze względu na mały przychód 
Zakładu. Jednak, jak wynika z odpowiedzi wprowadzenie do sprzedaży nowego produktu 
może potrwać nawet rok i jest to kolejny rok nie funkcjonowała działu. Zdaniem Radnej 
należałoby pójść w innym kierunku, a nie czekać rok. Dodatkowo prowadzenie rozmów  
z jedną firmą w zakresie dyrektywy zabawek jest zbyt mała, jeżeli Pani Dyrektor chce pójść 
w kierunku produkcji zakładowej, a nie indywidualnej produkcji drewnianych zabawek, które 
uważa za trend na rynku. Radna powiedziała, że nie będzie miała już więcej pytań, natomiast 
poprosiła członków komisji, aby zapoznali się z uruchomionym sklepem internetowym na 
stronie Zakładu. Niestety w ofercie sklepu nie znajdują się wszystkie produkty. Dla osoby, 
która rzadko robi zakupy online, nie lada wyzwaniem jest na tej stronie dokonanie zapłaty  
za produkt. Dodała, że na pewno będzie miała do tej kwestii zapytania, ale chciałaby, aby  
do tego czasu komisja zapoznała się z ofertą.  
 
Przewodniczący Remigiusz Rzepczak w nawiązaniu do odpowiedzi Dyrektora 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie, znak: PCPR.0402.16.2021.MJ   
z dnia 23 lutego 2021 r., zapytał o powód niewystarczającej opieki pielęgniarskiej w Domu 
Pomocy Społecznej w Trzcińsku-Zdrój. Czy jest duża dysproporcja w placówce, jeżeli chodzi 
o liczbę pielęgniarek (zatrudnionych na umowę o pracę) w stosunku do liczby mieszkańców 
objętych opieką? (odpowiedź na pismo znak: BRZ.0012.2.28.2021.MR –  zał. nr 4). 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 14:25. 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
Magdalena Romankiewicz 
  
 Przewodniczący Komisji 
 
 Remigiusz Rzepczak 


